
Hennan

PROTOKOLL FÖRT VID HÖSTMÖTE, PRO HENNAN org. nr 802436-1290
Väljegården 23 november 2023, kl 13:OQ- ca 14:00. Närvarande: 39 personer.

§i MÖTFrs ÖPPNANDE

Mötesagenda, prel. verksamhetsplan 2024 samt prel. budget 2024 delas ut, varefter

Billy Eng (Ordf.), öppnar Höstmötet och hälsar alla välkomna

"Höstmöte" har tidigare varit inskrivet i PRO:s stadgar, fr.o.m 2023 är stadgarna ändrade

och föreningarna avgör själva om man vill fortsätta med ”Höstmöte". Styrelsen i PRO

Hennan har beslutat att fortsätta med ”Höstmöte", vilket innebär ett möte med agenda

där bl.a prel. Verksamhetsplan, prel. Budget samt medlemsavgift till föreningen för

kommande år ska beslutas utifrån styrelsens förslag.

Ordningen för dagens möte är: Mötet hålls först, därefter lunch/fika som föreningen

bjuder, avslutningsvis bingospel.

Ewa Vestin (sekr.), protokollför mötet.
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Godkännande av mötesagenda.

-Ordf. vill under §5 övriga frågor, delge information om Väljegården.

-Dessutom uppkom under pågående möte förslag på aktiviteter.
-Kurt L. Rådlund informerar om senaste nytt från KPR.

Beslut: efter dessa tillägg under §5 Övriga frågor, godkändes mötesagendan.

§2 VAL AV 2 JUSTERARE

Beslut: Eva Gunnarsson och Ulla trygg.
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93 EKONOMI, VERKSAMHrr
a) Föreningens ekonomi i dagsläget.
Ordf: idag 23/11 finns i PRO Hennans kassa 175000:- (inkl. fordringar och
skulder) .
Vi har hitintills haft några goda år, PRO Hennan har efter ansökan beviljats
bidrag från Socialstyrelsen ”Insatser som bidrar till att motverka ofrivillig
ensamhet bland äldre personer”. Föreningen har beviljats bidrag under 2021
(50000:-), 2022 (70000:-) och nu senast 2023 med 39000:-. Bidrag har gjort det
möjligt att subventionera aktiviteter eller som idag, att föreningen bjuder på mat
(rostbiff/potatissallad, grönsallad, bröd/ost, dryck samt fika). PRO Hennan
kommer även för år 2024 att söka bidrag från Socialstyrelsen.
Ordf: finns frågor om föreningens ekonomi i dagsläget?
Kurt L, Rådlund: ekonomin är god, finns någon lägsta gräns för minimibeloppet i
kassan?



Ordf: någon lägsta gräns finns inte uttalad idag, ekonomin är god och
förhoppningen är att även fortsättningsvis ha möjlighet att subventionera
aktiviteter. Det är en styrka att ha god ekonomi.

b) Preliminär Verksamhetsplan 2024, Bilaga 1
Beslut: mötet godkänner prel. Verksamhetsplan 2024.

c) Preliminär Budget 2024, Bilaga 2
Beslut: mötet godkänner prel. Budget 2024.

d) PRO Hennans medlemsavgift för 2024
Styrelsens förslag : medlemsavgiften bibehålles oförändrad , 45:-/år.
Beslut: mötet tillstyrker styrelsens förslag.
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94 KOMMANDE AKriviTrrER
Kristina Löwemark presenterade en kortare resum6 över kommande aktiviteter
fram till årsskiftet, Sallys stickcafö, julmarknad på Väljegården, bussturer till
marknader och shopping samt julbord på Väljegården.
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95 ÖVRIGA FRÅGOR

a) Väljegården
Ordf. informerar, se Bilaga 3

b) förslag på kommande aktiviteter {filmvisning och Gävle Järnvägsmuseum)
-filmvisning om ”Skogsarbete förr”.
-filmvisning om ”Veckebo såg från 1970-talet”.
-besöka ”Hennans stationshus” på Gävle Järnvägsmuseum.

c) KPR (Kommunala Pensionärs Rådet)
Kurt L. Rådlund (KPR-representant PRO Hennan), informerar kort om
KPR/Ljusdals kommun.
För drygt ett år blev det ”nytt styre” i kommunen, KPR fick då höra att nu ska
KPR sättas igång och nytt reglemente ska utformas. Vid dagens datum finns
fortfarande inget reglemente, KPR jobbar just nu ”i blindo”. KPR fortsätter sitt
arbete under 2024, med att få ett reglemente, med skrivelse om hur information
mellan företrädare för pensionärsorganisationer och kommunen ska utföras.
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ltet och tackar deltagarna

BiltyFEng (drdf.

rygg

Ewa Vestin (sekr.)
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Eva Gunn. }son austerare)



Bilaga 1 till protokoll från PRO Hennan Höstmöte 23/11-2023, 93 b), 1 sida.

Preliminär Verksamhetsplan 2024
XX= inget prel. datum bestämt

25 januari. Medlemsträff, (föredrag: Röda kvarn Förr och Nu)

22 februari Medlemsträff, (föredrag: Dagverksamheten i Ramsjö)

27 februari SamOrg., PRO Vetarna, PRO Järvsö arrangerar

19 mars SamOrg., Modevisning i Borr, Seniorshoppen

21 mars Medlemsträff, (föredrag: Hälsingland, Robert Fors)

25 april Årsmöte, (förslag: A. Assi, mat/underh. R Engman)

6 maj SamOrg. Föreläsning

23 maj Medlemsträff, grillning tipsrunda

25 juni Sommarresa

XX augusti SamOrg., 3-dagarsresa, PRO Järvsö arrangerar

XX aug/sept Halvdags utflykt

22 augusti Medlemsträff surströmming

4 sept. SamOrg. Nationell Friluftsdag, PRO Ljusdal arrangerar

19 september Medlemsträff

14 oktober SamOrg. Föreläsning

24 oktober Medlemsträff

21 november Höstmöte

30 november Julmarknad

12 december Julbord

Dessutom tillkommer:

• Kurs-/Cirkelverksamhet (”PRO Hennan Historik", ”Hennan Fakta”).

• Boule-verksamhet var 14:de dag maj-sept, vid gynnsamt väder.

• Stick-caf6 varje måndag 10 ggr på våren och 10 ggr på hösten
• Medlemsvärvningskampanj
• Övrig annan aktivitet, (ej planerad ännu)
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Bilaga 2 till protokoll från PRO Hennan Höstmöte 23/11-2023, 53 c), 1 sida.
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Preliminär budget PRO Hennan 2024 (1 sida)

Arrangemang

6x medl.träffar 30x50

Årsmöte 40xlOO

Höstmöte 40xlOO

2 x Dagsresor 35 x450

2x Utflykt 40x50

Su rströmmi ng 45xlOO

Julbord 45xlCX)

Lotterier

Julmarknad

Summa:

PRO medlemsavg. 115x45

Ljusdals Kommun 115x20

Förv. Sam.org. Kostnader 3arr.

Hyror

Annonser

Porto

Papper kuvert

Toner

Datakost. Bokf. + MC + Loopia

Bilersättn ingar

Slutsummering:

2024 års budget för PRO Hennan balanseras mot att -38525:- tas från
sparade medel i bank.
Budgeten är även exkl. ev. externa föreningsbidrag.

Utgifter
9000

7800

7800

45500

4000

8400

12000

4000

3000

101500

Intäkter

9000

4000

4000

31500

4000

4500

4500

15000

18000

94500

6x30x50

120 mat x 40 +underh. 3000

120x40 + 3CX)O

2x35x650

2x40x50

45x120 + 3CX)0

45x200 + 3000

Vinster

Caf6verksamhet

5175

2300

5000

10000

5000

6000

2000

3000

5000

3000

140.500101.955
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Bilaga 3 till protokoll från PRO Hennan Höstmöte 23/11-2023, 55 a), 1 sida.

Information angående Väliegården

PRO Hennan blev kallade i slutet av juni till ett möte med Hennans
Bya Råd (HBR), som är vår hyresvärd för Väljegården.

Det var Billy (Ordf.) och Bengt-Åke Eng (kassör), som
representerade PRO Hennan. HBR förklarade då att man har stora
bekymmer med att finansiera Väljegården, driftskostnaderna per
år är c:a 35000 och att hyresintäkten i stort sett är den summa
PRO Hennan betalar, 10000/år. HBR angav muntligen till Billy och

Bengt-Åke, att hyran skulle ökas till 35000/år från årsskiftet. PRO

krävde då ett skriftligt dokument angående höjning av hyran.
Efter ett flertal påminnelser från PRO till HBR efter sommaren så

erhölls ett dokument i början av oktober, som bekräftade
hyreshöjningen.
PRO blev kallade till ett nytt möte i slutet av oktober av HBR och
då förklarade PRO:s representanter Billy och Bengt-Åke, att det är
omöjligt för PRO att betala en hyra på 35000/år.
HBR informerade då om, att HBR avsåg att ta ett beslut om

försäljning av Väljegården i början av 2024.

Sedan oktober har PRO Hennan haft en del samspråk runt en

" B-plan” med Hennans Byggnads Förening (HBF), som äger
Folkets Hus och gärna ser att vi flyttar dit om Väljegården säljs.

Så per 23/11 och Höstmötets avhållande är frågans
ställningstagande att, PRO väntar först på ett konkret hyresförslag
från HBF från årsskiftet, men då nya signaler från HBR kommit till
oss, att försäljningen kommer nog dra ut på tiden och inte ske

förrän tidigast någon gång under första halvåret, så kommer även

HBR omgående tillbaka med ett korttids hyresförslag månad för
månad från årsskiftet. Styrelsen fortsätter att bevaka frågan.
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